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Wloclawek, dnia 7 czeruca 2016 r.

Pani

Agnieszka Chmielewska

Radna Rady Miasta

Wloclawek

Odpowiadajqc na Pani interpelacjg wniesionq podczas XIX sesji Rady Miasta, w sprawie

wpisania do plan6w bud2etowych miasta budowy Sali gimnastycznej pzy Zesple Szk6l nr 8 pzy

ul. Willowe we Wloclawku upzejmie informujg 2e:

Sprawa jest mi dodze znana, chocia2by z ostatnich spotkari z mieszkaricami Zawi6la.

Zapewniam,2e w miarg mo2liwo$ci budowa nowej sali gimnastycznej pzy Zespole Szk6l nr 8 bgdzie

zgloszona pzy planach bud2etowych Uzqdu Miasta oraz do Planu rozwoju bazy sportowej

wojewodztwa Kujawsko - Pomorskiego.

Z powa2aniem

Otrzvmuie:
1. Wydzial OrganizacyjnePrawny i Kadr;, P?ewodnicz4cv Radv Miasta:
3. ala


